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ZAPISNIK – 2. SJEDNICA UO BS PGŽ 

 

Rijeka, 18.03.2025. 

 

Članovi UO sudionici sjednice: 

1. Renata Ševerdija – predsjednica 

2. Ivan Sušanj – dopredsjednik 

3. Davor Zubović - dopredsjednik 

4. Davor Ćuška 

5. Sandro Gulja 

6. Dean Klarić 

7. Ivica Jerčinović 

8. Franko Karlović 

9. Tomislav Štimac 

Odsutni: 

1. Gordana Fumić 

2. Boris Grbčić 

Ostali prisutni:  Slobodan Marelja-Bošnjak – predsjednik ZS BS PGŽ 

              Rosanda Štimac – predsjednica NO BS PGŽ 

              Nikol Belasić – gost 

 

D N E V N I    R E D  

 

1. Usvajanje Zapisnika sa 23. sjednice UO BS PGŽ 2021-2025 te zapisnik s 1. sjednice UO BS PGŽ 2025-2029 

održane elektronskim putem 

1.1. Zapisnik sa 23. sjednice i 1. sjednice UO BS PGŽ 

2. Donošenje Odluka  

2.1. Odluka o putnim troškovima i naknadama 

2.2. Odluka o radnom vremenu kancelarije BS PGŽ  

2.3. Odluka o prekovremenim satima 

2.4. Odluka o Instruktoru boćanja za period od 4. – 12. mj. 2025. godine - anex ugovora 

2.5. Odluka o tijelima BS PGŽ (čl.76) 

2.5.1. Zaduženja članova Upravnog odbora BS PGŽ  

2.5.2. Sportska komisija 

2.5.3. Komisija za razvoj boćanja 

2.5.4. Disciplinska komisija  

3. Izborna sjednica Skupštine HBS 07.03.2025. – informacija 

4. EU projekt Boccia, pljočka and bulin-next generation TSG 2  

4.1. Informacija + zadaci 

5. Aktualnosti/ Događanja između dvije sjednice UO BS PGŽ 

5.1. Rješenje Upravnog odjela za opću upravu i upravljanje imovinom  

5.2. Javne potrebe u sportu PGŽ   

5.2.1. Odobreni Programi u 2025. godini  

5.3. Naplata članarine / nadolazeće obveze prema HBS-u 
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6. Obrazovanje u zvanje trenera boćanja – predprijave 

7. Planirane aktivnosti u prvom polugodištu 2025. 

7.1. Boćanje u školama  

7.2. Mići boćari boćarice u akciji / domaćini u 2025. 

7.3. Uređenje susjedne prostorije/skladišta  

7.4. PH U12 – organizacija BS PGŽ 

7.5. Završnica HKBL i HJBL 

8. Razno 

 

Predsjednica je prvotno pozdravila prisutne i nakon toga predložila da se točka 7. razmatra prije točke 3. zbog 

neodgodivih obaveza Ivana Sušnja i nemogućnosti da prisustvuje sjednici do kraja. Ova promjena je jednoglasno 

prihvaćena. 

 

Ad.1.) Usvajanje Zapisnika s 23.sjednice  i 1. elektronske sjednice UO BS PGŽ 

Zapisnik s 23. sjednice i 1. elektronske sjednice UO UO jednoglasno su prihvaćeni i usvojeni. 

 

Ad.2.) Donošenje Odluka  

 

Ad.2.1.) Odluka o putnim troškovima i naknadama 

 

Jednoglasno je potvrđena Odluka da se iznos putnih troškova i naknada predsjedniku, članovima Upravnog odbora 

i Nadzornog odbora, te stalnih i povremenih komisija kao i zaposlenicima BS PGŽ neće mijenjati u odnosu na odluku 

koja je donesena na 10. sjednici UO BS PGŽ dana 13.12.2022.g. koja glasi: 

o naknada članovima Upravnog odbora, Nadzornog odbora, stalnih i povremenih komisija čije je  

stalno mjesto boravka udaljeno do 15 km od mjesta        održavanja sjednice iznosi  7 eura neto 

o naknada članovima Upravnog odbora, Nadzornog odbora, stalnih i povremenih komisija čije je  

stalno mjesto boravka udaljeno do 30 km od mjesta održavanja sjednice iznosi  10 eura  neto 

o članovima Upravnog odbora, Nadzornog odbora, stalnih i povremenih komisija čije je stalno  

mjesto boravka udaljeno više od 30 km od mjesta održavanja  sjednice odobrava se naknada za korištenje 

privatnog automobila u iznosu od 0,3 eura po prijeđenom kilometru (Putni nalog) 

o Predsjednik, dopredsjednik, članovi Upravnog odbora, članovi komisija i povjerenstava BS PGŽ kao i druge 

osobe koje za potrebe Boćarskog saveza PGŽ koriste osobni automobil za putovanja udaljena više od 30 

km od mjesta stanovanja imaju pravo na naknadu putnih troškova u iznosu od 0,3 eura po prijeđenom 

kilometru (Putni nalog) 

o zaposlenici BS PGŽ prilikom dolaska na posao i odlaska s posla imaju pravo na naknadu troškova prijevoza  

u visini mjesečne autobusne karte 

 

Ad.2.2.) Odluka o radnom vremenu kancelarije BS PGŽ  

 

Jednoglasno je potvrđena odluka donesena na 18. sjednici dana 20.05.2024. odnosno da se radno vrijeme Saveza 

neće mijenjati i ono glasi: ponedjeljkom, srijedom, četvrtkom i petkom od 8-12 sati, utorkom od 16 – 20 sati. 

 

Ad.2.3.) Odluka o prekovremenim satima 

 

Jednoglasno je potvrđena odluka donesena na 18. sjednici dana 20.05.2024. koja glasi: radni sati koji su odrađeni 

izvan fonda radnih sati predviđenih na mjesečnoj/godišnjoj razini bilježe kao slobodni sati, odnosno preraspodjela 

po sljedećem obračunu:  

o 1 sat van radnog vremena za 1 sat radnog vremena 

o rad nedjeljom i blagdanom uvećava se za 50% u odnosu na redovan rad, što znači da 1 sat nedjeljom i 

blagdanom odgovara 1:30 sati radnog vremena.  

Sati preraspodjele (prekovremeni sati) mogu se koristiti kao slobodni dani. 



 

 

Ad.2.4.) Odluka o Instruktoru boćanja za period od 4. – 12. mj. 2025. godine - anex ugovora 

 

Donesena je jednoglasna Odluka da funkciju glavnog instruktora boćanja za period od travnja do prosinca 2025. g. i 

dalje obnaša Sandro Gulja dok Dean Klarić vrši funkciju pomoćnog instruktora. Zadužuje se tajnica da sklopi anex 

ugovora sa Sandrom Guljom za period od travnja – prosinca 2025.g. 

 

Ad.2.5.) Odluka o tijelima BS PGŽ 

 

Ad.2.5.1.) Zaduženja članova Upravnog odbora BS PGŽ  

 

1. Renata Ševerdija – predsjednica – žensko boćanje; razvoj boćanja; HBS 

2. Ivan Sušanj – dopredsjednik – Sportska komisija; HBS 

3. Davor Zubović – dopredsjednik – razvoj boćanja; HBS 

4. Sandro Gulja -Zbor trenera; edukacija i obrazovanje; razvoj boćanja; instruktor boćanja 

5. Dean Klarić – Zbor trenera; žensko boćanje; razvoj boćanja; instruktor boćanja 

6. Franko Karlović – 2. i 3. hrvatska boćarska liga;  

7. Gordana Fumić – žensko boćanje 

8. Boris Grbčić – Super hrvatska boćarska liga 

9. Davor Ćuška – 2. i 3. hrvatska boćarska liga  

10. Tomislav Štimac- županijske lige BS PGŽ 

11. Ivica Jerčinović – županijske lige BS PGŽ 

 

Ovakvu raspodjelu zaduženja članovi UO jednoglasno su podržali. 

 

Ad.2.5.2.) Sportska komisija (SK BS PGŽ) 

 

Ivan Sušanj izvijestio je da su neki dosadašnji članovi SK odlučili istupiti iz njenog rada i više nisu zainteresirani za 

daljnji angažman. To su on sam, Slobodan Marelja-Bošnjak i Dino Blečić. 

S druge strane, članovi koji su bili dio SK u prošlom mandatu, a do današnjeg dana nisu izrazili želju za povlačenjem 

iz SK su: Davor Jelovica, Nenad Juričić i Alen Šestan. Sušanj smatra da bi se njih svakako trebalo kontaktirati kako bi 

se povratno dobila informacija o njihovom mogućem daljnjem angažmanu. 

Milivoj Jovanović također je bio član Sportske komisije u prošlom mandatu, no Sušanj smatra da, budući da je prošle 

sezone svoje mjesto povjerenika 3. županijske lige – istok prepustio mlađoj osobi odnosno Dariju Đenešu, vjerojatno 

neće prihvatiti članstvo u SK. Zbog toga predlaže da se umjesto Jovanovića kontaktira Darijo Đeneš kako bi se 

razmotrila mogućnost njegovog angažmana unutar SK te predlaže da se stupi u kontakt i s Leonom Petzom te 

Simonom Guljom koji je izrazio interes za rad unutar SK. 

Još uvijek nedostaje jedan član, no prije toga potrebno je kontaktirati sve prije navedene osobe te nakon njihovog 

prihvaćanja ili ne prihvaćanja članstva u sastav SK, u suradnji s budućim predsjednikom SK donijeti će se prijedlog o 

preostalom članu ili eventualno više njih te ih se potvrdilo na idućoj sjednici UO. 

 

Ad.2.5.3.) Komisija za razvoj boćarskog sporta i školovanja kadrova BS PGŽ 

 

Nisu definirani članovi komisije već će se naknadno odlučiti. 

 

Ad.2.5.4.) Disciplinska komisija BS PGŽ 

 

Sušanj predlaže da u ovu komisiju uđe Slobodan Marelja-Bošnjak koji nije prihvatio članstvo. Predloženi su zatim 

sljedeći članovi: Marino Štefan – predsjednik, Davor Benić, Ivan Sušanj, Nives Jelovica, Nenad Juričić te je neke od 

njih potrebno kontaktirati i dobiti povratnu informaciju prihvaćaju ili ne angažman u radu Disciplinske komisije do 

iduće sjednice UO. 

 

 



 

Ad.3.) Izborna sjednica Skupštine HBS 07.03.2025. 

 

Ivan Sušanj obavijestio je prisutne o razlozima otkazivanja izborne sjednice HBS-a, koja je bila zakazana za 

petak, 7. ožujka 2025., u 16 sati u Puli. 

Službeni dopis HBS-a u početku je naveo da je sjednica otkazana iz tehničkih razloga (prilog: dopis HBS-a – 

06. ožujka 2025.). Međutim, naknadnim dopisom od 11. ožujka 2025. precizirano je da je glavni razlog bio upitan 

kvorum za sjednicu Skupštine. HBS je do tog saznanja došao 24 sata prije zakazanog početka sjednice, odnosno 6. 

ožujka 2025. (prilog: dopis HBS-a od 11. ožujka 2025.). 

Na navedeni dopis Sušanj je osobno uputio upit tražeći dodatno pojašnjenje o tehničkim razlozima 

otkazivanja. Odgovor je dobio sedam dana kasnije (prilog: dopis – Izborna + Skupština HBS-a - 14.03.2025.), koji je 

potom ukratko izložio. Posebno se osvrnuo na činjenicu da Boćarski savez PGŽ-e 6. ožujka 2025. doista nije imao 

službeno rješenje Ureda za opću upravu, no to rješenje je zaprimljeno već sljedećeg dana, 7. ožujka 2025. To znači 

da bi Boćarski savez PGŽ na dan održavanja izborne sjednice HBS-a ipak bio u punom mandatu. 

Na tu se činjenicu nadovezao Dean Klarić, predloživši da se svim županijskim savezima pošalje službeno 

priopćenje kako bi svi bili upoznati s točnim informacijama. Prijedlog je jednoglasno podržan. 

U međuvremenu od strane HBS-a dostavljen je novi datum održavanja izborne sjednice 07.06.2025. te u 

istom dopisu predsjednik HBS-a poželio je „sreću“ inicijativi koja podržava održavanje treće po redu  izvanredno-

izborne sjednice Skupštine HBS-a, a koja je to zatražila dopisom prema HBS-u od dana 13.03.2025. (prilog: dopis o 

inicijativi za sazivanje izvanredne Skupštine HBS-a) 

 

Ad.4.) Eu projekt „Boccia, pljočka and bulin – next generation TSG 2“ 

 

Sandro Gulja ukratko je izvijestio prisutne o EU projektu „Bocca, pljočka and bulin – next generation TSG 2“, koji 

predstavlja nastavak prethodnog odrađenog EU projekta. Ukupna vrijednost projekta iznosi 60.000 €, pri čemu 

Savez raspolaže s 13.700 €, a koja su u većinskom dijelu namijenjena pokrivanju troškova održavanja projekta, dok 

je čisti prihod Saveza znatno manji. Partneri u projektu dolaze iz Italije i Španjolske. 

Obaveze Saveza uključuju organizaciju trodnevnih pokaznih vježbi osnovnoškolcima tijekom kolovoza ili rujna 

2025. godine, kao i sudjelovanje na međunarodnim sastancima i demonstracijama – u Španjolskoj (studeni 2025.), 

Italiji (veljača 2026.) te na završnom susretu u Opatiji (svibanj 2026.).  

Sandro Gulja i Nives Jelovica ponajviše su uključeni u organizaciju projekta te su istaknuli njegovu zahtjevnost i 

veliki angažman privatnog vremena koji ulažu u njegovu realizaciju.  

 

Ad.5.) Aktualnosti/ Događanja između dvije sjednice UO BS PGŽ 

5.1. Rješenje Upravnog odjela za opću upravu i upravljanje imovinom 

5.2. Javne potrebe u sportu PGŽ   

5.2.1. Odobreni Programi u 2025. godini  

5.3. Naplata članarine / nadolazeće obveze prema HBS-u 

 

Ad.5.1.) Rješenje Upravnog odjela za opću upravu i upravljanje imovinom 

 

Predsjednica Saveza informira prisutne da je Savez s danom 07. ožujka 2025. godine zaprimio rješenje 

Ureda za opću upravu o upisu promjena u Registar udruga RH i da preostaje izvršiti promjene u ostalim 

institucijama – registru neprofitnih organizacija, registru sportskih djelatnosti i registru stvarnih vlasnika te kod 

poslovne banke. 

 

Ad.5.2.) Javne potrebe u sportu PGŽ / Ad.5.2.1) Odobreni Programi u 2025. godini  

 

Putem Javnih potreba u sportu PGŽ Savezu su odobrena namjenska sredstva u ukupnoj visini od 44.771 € 

(tablica niže). 

 

 

 



 

POPIS  UGOVORA  BS PGŽ   sa Zajednicom sportova PGŽ za  2025.  

         

Red 
br. 

Broj 
Ugovora 

Vrijednost 
ugovora za 

2025. 

Vrijednost 
ugovora u 

2024. 

Uvećanje/smanjenje 
sredstava u  

odnosu na 2024. 
Prijavljene manifestacije u 2025. 

 

1. 79/ORG/25 1.700,00  1.700,00  0,00  

1. Otvoreno prvenstvo Hrvatske za kadete/kadetkinje U12 – APRIL / BSPGŽ 
 

2. Otvoreno prvenstvo Hrvatske za kadete U15 – LIPANJ / BS PGŽ 
 

3. Otvoreno prvenstvo Hrvatske za kadetkinje U15 – LIPANJ / BS PGŽ 
 

4. Otvoreno prvenstvo Hrvatske za juniorke U18 – KOLOVOZ / BS PGŽ 
 

5. Miće boćarice i boćari u akciji - CIJELA GODINA  
 

 6. Međunarodni juniorski turnir BOŽIĆ 2025 - PROSINAC 
 

2. 180/SUD/25 1.500,00  1.300,00  200,00  

1. prvenstvo Hrvatske za juniore (U18) - 26.-30.08.2025. 
 

2. prvenstvo Hrvatske za seniorke - 28.-30.11.2025.  i 05.-08.12.2025. 
 

3. završnica Hrvatske kadetske boćarske lige - 17.05.25. SVETVINČENAT / IBS 
 

4. završnica Hrvatske juniorske boćarske lige - 24.-25.5.25. PULA / IBS 
 

5. SUPER 8 za boćarice - upitno da li će se održati 
 

3. 141/PID/25 400,00  500,00  -100,00  Izdavanje biltena boćanje u PGŽ 2025. 
 

4. 238/SK/25 3.100,00  2.600,00  500,00  Županijski boćarski kamp 
 

5. 282/INS/25 21.696,00  18.313,80  3.382,20  
Program unapređenja trenažnog rada sa mlađim uzrastima u boćarskim 
klubovima s područja Primorsko – goranske županije  

 

6. 11/NAB/25 3.400,00  2.995,00  405,00  Nabava sportske opreme 
 

7. 148/POP/25 2.775,00  3.540,00  -765,00  Potpora županijskim sportskim savezima za rad s mlađim uzrastima 
 

8. 257/ŽSS/25 7.200,00  5.500,00 1.700,00  Redovita djelatnost BS PGŽ 
 

9. 218/USD/25 3.000,00  1.500,00  1.500,00  Obrazovanje boćarski trenera 
 

UKUPNO: 44.771,00  37.948,80  6.822,20    
 

 

Ad.5.3.) Naplata članarine / nadolazeće obveze prema HBS-u 

 

S danom 13.03.2025. dugovanje od strane klubova iznosi samo 110 € (BK Vežica). Obveze Saveza - s 

danom 31.03.2025. treba platiti prema HBS-u klup. članarinu žup. klubova 24/25 u visini od 3.190,00 €. Nakon 

kraće rasprave članovi UO donijeli su odluku da se plaćanje klupske članarine prema HBS-u odgodi do daljnjega 

zbog očuvanja likvidnosti Saveza. 

 

Ad.6.) Obrazovanje u zvanje trenera boćanja – predprijave 

 

Prema Zakonu o sportu koji je stupio na snagu 1. siječnja 2023. godine, sportski klubovi obvezni su 

angažirati stručne osobe za obavljanje stručnih poslova u sportu. Stručni poslovi u sportu uključuju planiranje, 

programiranje, provedbu i kontrolu sportske pripreme, vođenje sportaša na natjecanjima te podučavanje 

osnovnim tehnikama pojedinog sporta. Osobe koje obavljaju ove poslove mogu biti instruktori, treneri ili 

kineziterapeuti, a za to moraju posjedovati odgovarajuće obrazovanje i važeću licencu izdanu od strane 

nacionalnog sportskog saveza.  

Nacionalni sportski savezi dužni su donijeti opće akte kojima se uređuje način licenciranja stručnih kadrova u 

sportu, a sportski klubovi trebaju uskladiti svoje opće akte s tim propisima u primjerenom roku nakon što to učine 

nacionalni sportski savezi. 

ZOS - Postojeći ugovori - Članak 122. propisuje: 

(1) Sportski klubovi obvezni su uskladiti ugovore o stipendiranju i ostale ugovore koji nisu u skladu s odredbama 

ovoga Zakona ili ih raskinuti i ponuditi sklapanje odgovarajućeg ugovora u skladu sa Zakonom najkasnije u roku od 

jedne godine od dana stupanja na snagu ovoga Zakona. 

(2) Obveza iz stavka 1. ovoga članka odnosi se i na osobe kojima je planiranje, programiranje, provođenje i kontrola 

sportske pripreme u sportskom klubu osnovno zanimanje. 



 

 

Sandro Gulja zatražio je riječ i obavijestio prisutne o razgovoru s ravnateljem Hrvatske olimpijske 

akademije (HOA), gosp. Sašom Cerajom, o mogućnosti organiziranja programa osposobljavanja za trenere i 

trenerice boćanja u našoj županiji. Naglasio je kako među potencijalnim kandidatima postoji značajan interes za 

ovaj program. 

HOA je potvrdila da je prije pokretanja programa potrebno provjeriti posjeduju li dozvolu Ministarstva za 

održavanje nastave izvan sjedišta Akademije, odnosno u našoj županiji. Ako se utvrdi da takva dozvola postoji, 

započet će prikupljanje preliminarnih prijava kako bi se procijenio broj zainteresiranih kandidata. 

Gulja je također napomenuo da su HOA i Istarski boćarski savez (IBS) prošle godine započeli realizaciju 

ovog programa, no proces je zaustavljen zbog problema u pronalasku predavača. Naime, liječnik koji je prvotno bio 

angažiran u programu dobio je zaposlenje izvan Hrvatske i više nije mogao sudjelovati u njegovoj provedbi. 

Potreba za obrazovanjem osoba s područja PGŽ i dalje je velika iako imamo 37 licenciranih trenera, no mali dio njih 

je aktivno uključeno u rad unutar klubova. Trenutno Savez ima zaprimljeno deset (10) prijava kandidata koji su 

prethodno iskazali interes za sudjelovanje u ovom obrazovnom programu pod organizacijom IBS-a. 

 

Ad.7.) Planirane aktivnosti u prvom polugodištu 2025. 

 

Ad.7.1.) Boćanje u školama  

Materijali za održavanje pilot-projekta boćanje u osnovnim školama kroz prilagođene poligone su spremni. 

Potrebno je organizirati sastanak sa Županijskim školskim sportskim savezom gdje će se utvrditi koliko će biti ekipa 

po školi te koliko takmičara unutar ekipe. Plan je da se do kraja ove školske godine organizira jednodnevno 

takmičenje. Svi članovi UO dobili su zaduženje da kontaktiraju sa osnovnim školama u svojoj blizini u svezi ovog pilot-

projekta i saznaju da li su zainteresirani.  

 

Ad.7.2.) Mići boćari boćarice u akciji / domaćini u 2025. 

Kao i do sada, ovu hvalevrijednu manifestaciju potrebno je i dalje održavati stoga se zadužuje tajnica da na 

stranice Saveza stavi objavu odnosno poziv za organizaciju manifestacije „Miće boćarice i boćari u akciji“.  

 

Ad.7.3.) Uređenje susjedne prostorije/skladišta  

Predsjednica naglašava da se od veljače prošle godine čeka uređenje susjedne prostorije od strane Rijeka 

sporta doo, no vidljivo je da pomaka nema. Nakon kraće rasprave predsjednica Saveza preuzela je na sebe rješavanje 

ovog dugotrajnog problema u dogovoru s voditeljem objekta BC Podvežica. 

 

Ad.7.4.) PH U12 – organizacija BS PGŽ 

Prema kalendaru natjecanja HBS-a, u travnju je planirana organizacija Otvorenog prvenstva Hrvatske za 

mlađe kadete i kadetkinje (U-12). Tajnica izvještava da ju je kontaktirao predsjednik BK Lovran, iskazavši interes za 

organizaciju tog natjecanja, ali u mjesecu svibnju ili lipnju. U svezi s tim kontaktirala predsjednika SK HBS-a, koji joj 

je potvrdio da BK Lovran treba dostaviti prijedloge termina koji bi im odgovarali te da će se prijedlozi razmatrati na 

sljedećoj sjednici Izvršnog odbora HBS-a. 

Također, skreće se pažnja na napomenu u kalendaru natjecanja HBS-a, prema kojoj se svaki vikend treba igrati po 

jedna disciplina, uz razdvajanje dječaka i djevojčica. Zadužuje se tajnice da ove informacije prenesene i predsjedniku 

BK Lovran. U međuvremenu sačekati će se odgovor od HBS-a u svezi dostavljenih novih prijedloga termina za 

održavanje PH i sam sistem održavanja. 

 

Ad.7.5.) Završnica HKBL i HJBL 

Završnica HKBL odigrava se u Svetvinčentu dana 17.05.2025. Od naših sudjeluju KE Sv.Jakova i Rijeke 

Završnica HJBL odigrava se u Puli kroz dva dana 24.-25..05.2025. – od naših sudjeluju JE Sv.Jakova i Gornjeg kraja 

Od strane ZS PGŽ putem javnih potreba imamo sredstva koja je potrebno namjenski dodijeliti klubovima za 

sudjelovanje na prije spomenutim natjecanjima/završnicama.  

Donesena je jednoglasna odluka da se klubovima, sudionicima završnice kadetske i juniorske lige isplati po 200 €. 

 

 

 



 

Ad.8.) Razno 

 

Predsjednik Zbora sudaca Boćarskog saveza Primorsko-goranske županije, Slobodan Marelja-Bošnjak, 

zatražio je da se na internetskim stranicama Saveza objavi, te elektroničkom poštom dostavi klubovima, obavijest o 

otvaranju prijava za stjecanje zvanja Boćarski sudac i Nacionalni boćarski sudac. Rok za dostavu prijava je 04. 

travnja 2025. 

Nakon isteka roka za prijavu, Zbor sudaca BS PGŽ utvrdit će postoji li dovoljan broj kandidata za organizaciju ispita 

te će donijeti odluku o održavanju ili ne održavanju polaganja. 

Također je informirao prisutne da je zaprimio obavijest od D. Blečića, člana Tehničke komisije Zbora 

sudaca BS PGŽ i osobe zadužene za delegiranje sudaca na području Rijeke, o njegovom povlačenju s te dužnosti. 

Predsjednik Marelja preuzeo je odgovornost za pronalaženje adekvatne zamjene. 

 

Dean Klarić obavijestio je prisutne da je tijekom prijateljske utakmice, koju je Čavle ŠB odigrala u 

talijanskom gradu Udine, uspostavio kontakt s osobom odgovornom za razvoj boćanja u regiji Friuli-Veneto-Giulia, 

izražena obostrana želja i spremnost za organizaciju susreta između regionalnih ekipa našeg Saveza i njihove 

regije u mlađim dobnim kategorijama (djevojčice i dječaci).  

Klarić je pritom istaknuo kako je voljan preuzeti zaduženje i organizirati navedeni susret regionalnih selekcija te je 

dao prijedlog da se susret organizira u vrijeme obilježavanja dana Grada Rijeke - Dani sv. Vida – sredinom lipnja. 

 

Članovi Upravnog odbora zaprimili su obavijesti te su jednoglasno prihvatili zaduženja koja su im ponudili 

Marelja i Klarić. 

 

Prilozi: 

- dopis HBS-a od 06.03.2025. 

- dopis HBS-a od 11.03.2025. 

- dopis - Izborna+Skupština HBS-a - 14.03.2025. 

- dopis o inicijativi za sazivanje izvanredne Skupštine HBS-a 

 

Zapisnik sastavila: 

Tajnica BS PGŽ 

Nives Jelovica 

 

 


